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Zápisnica zo 6. zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Prievidzi 

konaného dňa 13. 10. 2023 v zasadacej miestnosti Mestského úradu v Prievidzi 

 

Začiatok zasadnutia: 09.00 h 

Ukončenie zasadnutia: 09.40 h 

 

Prítomní poslanci: 17 poslancov (podľa prílohy – dochádzka poslancov) 

Neprítomní poslanci: Katarína Čičmancová, MDDr. Veronika Drábiková, Mgr. Bra-

nislav Gigac, PaedDr. Iveta Lauková, MVDr. Juraj Leporis, 

Ing. Natália Svítková, Ing. Richard Takáč, MVDr. Vladimír 

Petráš,     

Ďalej prítomní:  

Mgr. Alojz Vlčko – prednosta MsÚ  

Mgr. Ivan Benca – ved. odd. pre projekty a investície  

Ing. Naďa Prilinská – vedúca kanc. prednostu MsÚ 

Mgr. Zuzana Krajčiová – hovorkyňa mesta 

Ing. Ivan Kotrík – vedúci ref. informatiky  

Ľuboš Belanec – ref. informatiky 

Ján Detko – ref. informatiky  

Peter Poliak – zamestnanec KaSS 

 

Rokovanie mestského zastupiteľstva bolo streamované naživo. 

K bodu 1)  
 „Otvorenie“ 

 Michal Dobiaš,  zástupca primátorky mesta, otvoril a privítal na rokovaní Mest-

ského zastupiteľstva v Prievidzi (ďalej len MsZ)  prítomných poslancov MsZ a za-

mestnancov mesta. V úvode ospravedlnil primátorku mesta z neprítomnosti.  

 

Na začiatku bolo prítomných 15 poslancov, teda zasadnutie bolo uznášania 

a rokovania schopné.  

 

Michal Dobiaš, zástupca primátorky mesta, menoval za overovateľov zápisnice  Mgr. 

Dominiku Vážnu a Ing. Lukáša Zeleníka.  

Spravodajcom mestskej rady bol Ing. Ľuboš Jelačič.  
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Do návrhovej komisie odporučil zástupca primátorky mesta zvoliť poslancov: PaedDr. 

Kvetoslavu Ďurčovú – za predsedníčku, Ing. Ľuboša Jelačiča – za člena, Helenu 

Dadíkovú  – za členku.  

MsZ uznesením č. 235/23, ktoré tvorí prílohu k zápisnici, schválilo zloženie návrhovej 

komisie.  

Prezentácia: 15 prítomných poslancov  

Hlasovanie: 15 poslancov za  

 
Michal  Dobiaš, zástupca primátorky mesta,  informoval o návrhu programu 

MsZ. 

 

Návrh programu MsZ: 

 

1) Otvorenie 

2) Informácia o projekte s názvom „Modernizácia ZŠ Ul. Sama Chalupku 

v Prievidzi“ a možnosti čerpania finančných prostriedkov  

3) Záver 

 

MsZ uznesením č. 236/23, ktoré tvorí prílohu k zápisnici, schválilo program MsZ na 

deň 13. 10. 2023. 

Prezentácia: 16 prítomných poslancov 

Hlasovanie: 16 poslancov za  

 

K bodu 2)  

„Informácia o projekte s názvom „Modernizácia ZŠ Ul. Sama Chalupku 

v Prievidzi“ a možnosti čerpania finančných prostriedkov“ 

 

Informáciu o projekte s názvom: „Modernizácia ZŠ Sama Chalupku v Prie-

vidzi“ a možnosti čerpania finančných prostriedkov predložil Mgr. Ivan Benca, vedúci 

oddelenia pre projekty a investície.  

Mgr. Ivan Benca uviedol, že termín podania žiadosti o nenávratný finančný 

príspevok je v pondelok 16. 10. 2023, preto bolo zvolané neplánované rokovanie 

MsZ.   Projekt rieši rekonštrukciu a modernizáciu ZŠ na Ul. Sama Chalupku 

v Prievidzi, ľahkoatletický štadión prejde rozsiahlou rekonštrukciou a zároveň budú 

zmodernizované učebne školy a to učebňa IKT a učebňa biológie.   Čo sa týka šta-

dióna,  dôjde k rozšíreniu atletického oválu zo 4 na 6 dráh, zbúra sa existujúca tri-

búna a bude nahradená novou, dôjde k výmene oplotenia, trávnika, doplní sa závla-

hový systém, súčasťou bude osvetlenie, mobiliár a sadové úpravy.  V prípade učební 
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pôjde o materiálno-technické vybavenie s využitím didaktických prostriedkov. Kapaci-

ta každej triedy bude 21 žiakov. V rámci rekonštruovaných priestorov bude čiastočne 

debarierizovaná časť školy vrátane vybudovania šikmej schodiskovej plošiny a rampy 

pre imobilných. Celkový rozpočet projektu je vo výške 2 770 139,13 €.  Kofinancova-

nie mestom Prievidza je vo výške 221 611,84 €.  

Neoprávnené výdavky financované mestom sú vo výške 561 509,84 €.  Ide 

o výdavky na rekonštrukciu šatní, realizácia vonkajších spevnených plôch za účelom 

parkovania a vybudovanie chodníka.  

Do rozpravy sa postupne zapájali viacerí poslanci. PaedDr. Eleonóra Porub-

cová kritizovala čiastočnú debarierizáciu priestoru školy. Helena Dadíková konštato-

vala, že takýto materiál mal byť predložený na prerokovanie aj do komisie školstva 

a kultúry a do komisie športu, mládeže a voľnočasových aktivít MsZ. Ing. Lukáš Ze-

leník podporil vyjadrenie poslankyne Dadíkovej, pýtal sa na vizualizáciu projektu. Ďa-

lej sa zaujímal, či štadión bude spĺňať kritériá, aby sa na ňom mohli konať súťaže. 

Mgr. Ivan Benca informoval o príprave projektu, časovom harmonograme a pod. 

Konštatoval, že finálny rozpočet projektu bol k dispozícii len niekoľko dní pred roko-

vaním MsZ. Do pripraveného materiálu resp. do projektu sa už v posledných týž-

dňoch nedalo vstúpiť, zmena projektu po prerokovaní v komisiách by sa nedala 

v tomto štádiu realizovať. Samotnú prípravu projektu zabezpečuje odbor SP, výstav-

by a ŽP. PaedDr. Eleonóra Porubcová sa pýtala, ako bude mesto pokračovať 

v debarierizácii, aby nebola len čiastočná a imobilné deti sa dostali  aj na vyššie po-

schodia. Mgr. Július Gális konštatoval, že ho teší zámer renovácie športoviska, ale 

taktiež uviedol, že zámer mal byť prerokovaný v príslušných komisiách, poslanci ne-

poznajú bližšiu koncepciu. Helena Dadíková požiadala vedenie, aby bralo do úvahy 

požiadavky poslancov. Ing. Lukáš Zeleník dodal, že mesto môže zabezpečiť spraco-

vanie projektov aj vopred a byť prepravené na výzvy. Michal Dobiaš reagoval s tým, 

že robiť projekty dopredu je ťažké, nakoľko vyhlásené výzvy majú mnohokrát úplne 

iné podmienky a následne je veľmi málo času do podania projektu.  Mgr. Ivan Benca 

dodal, že chápe vyjadrenia a návrhy poslancov, ale realita je iná, dopredu spracova-

ný projekt mnohokrát nepasuje na zverejnenú výzvu. JUDr. Ing. Ľuboš Maxina, PhD. 

dodal, že súhlasí s niektorými argumentami pána Bencu, aj v minulosti mesto dopre-

du pripravilo projekty, ale nebolo možné ich použiť práve z dôvodu zmenených pod-

mienok.  JUDr. Ing. Ľuboš Maxina, PhD. sa pýtal, na základe akých kritérií bola vy-

bratá práve táto škola? Ďalej hovoril o projektoch financovaných z Plánu obnovy.  

Mgr. Ivan Benca uviedol, že Plán obnovy je uzatvorená výzva a bola prečerpaná na 

cca 500 %. V súčasnosti má mesto pripravené projekty pre dve základné školy  a to 

ZŠ Ul. S. Chalupku a projekt ZŠ na Rastislavovej ulici.  Michal Dobiaš, zástupca pri-

mátorky mesta,  ukončil rozpravu k predmetnému bodu. 
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MsZ uznesením č. 237/23, ktoré tvorí prílohu k zápisnici, schválilo predloženie žia-

dosti o poskytnutie príspevku za účelom realizácie projektu: „Modernizácia ZŠ Sama 

Chalupku v Prievidzi“, zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami po-

skytnutia pomoci, zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie reali-

zovaného projektu do maximálnej výšky 221 611,13 €, t.j. 8 % z celkových oprávne-

ných výdavkov projektu, zabezpečenie financovania neoprávnených výdavkov z roz-

počtu mesta Prievidza.  

Prezentácia: 17 prítomných poslancov  

Hlasovanie: 13 poslancov za, 4 sa zdržali 

 

K bodu 3)  
 „Záver“ 

 
 Michal Dobiaš, zástupca primátorky mesta, poďakoval prítomným za aktívnu 

účasť a vyhlásil zasadnutie za ukončené.  

 

 

  



Strana 5 z 5 

Zápisnica zo 6. zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Prievidzi 

konaného dňa 13. 10. 2023 v zasadacej miestnosti Mestského úradu v Prievidzi 

 

Pripomienky overovateľov zápisnice: 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

JUDr. Katarína Macháčková, primátorka mesta  ..................................... 

 

Michal Dobiaš, predsedajúci MsZ     .................................... 

 

Mgr. Alojz Vlčko, prednosta MsÚ     ..................................... 

 

Mgr. Dominika Vážna,  overovateľka I.    ..................................... 

 

Ing. Lukáš Zeleník, overovateľ II.     .................................... 

 

 

 

 

 

 

Zapísala: Ing. Naďa Prilinská, vedúca kancelárie prednostu MsÚ 

Prievidza 16. 10. 2023 

 


